
Bestyrelsesmøde 1/12 -2022 18:30 – 20:00  

Tilstede 

Niclas, Niels, Martin, Heidii, Camilla. 

Referent: Niclas 

 

 

1. Projekt radiator 

Ny byggerådgiver har besigtiget ejendommen – vi går i gang snarrest. 

2. Legeplads  

vi indkøber legeplads med hængekøje, gynger og klatrenet. 

3. OneConnect/OneFiber –  

De vil etablere gratis fibernet – det fint med konkurrence og flere valgmuligheder, vi undersøgere 

nemmere 

4. Bekey 

Er på vej 

5. Skrivelse om hashrygning 

Flere er generet af lugt af hash i opgange og på lofter. Vi sætter en skrivelse op som forsøg på 

adfærdskorrigering. 

6. julehygge fremadrettet 

Meget lille fremmøde til julehygge og andre arrangementer – Vi ønsker ikke at bruge tid og penge 

på arrangementer som ikke udnyttes. 

7. Tyveri og skralderoderi – vi får en ny plade op så det er sværre at åbne, samt undersøger om vi kan 

få gummidutter på lågerne så de ikke larmer så meget. 


